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Mondelinge vragen 

Vertraging sectorgerichte aanpak energiebesparing 

 

Geacht college, 

 

In het Plan van Aanpak Energietransitie wordt verwacht 50% van de energiebesparing verwacht van 

een sectorgerichte aanpak gericht op vrijwillige deelname van bedrijven. Ook wordt een ‘routekaart 

verduurzamen maatschappelijk vastgoed aangekondigd’. Beide plannen werden in dit Plan van 

Aanpak aangekondigd voor kwartaal 1 van 2019. Zwolle, en met haar D66, is erg benieuwd naar de 

concrete plannen van het college. Inmiddels is vandaag kwartaal twee van 2019 begonnen en zijn 

deze plannen nog niet aangeboden aan de raad; waardoor deze plannen, net als het oorspronkelijke 

plan van aanpak, vertraging opgelopen blijken te hebben. Dit brengt ons op de volgende vragen: 

1. Welke redenen zijn er waardoor de voornoemde plannen (Plan van aanpak sectorgerichte 

uitwerking gebouwde omgeving en routekaart verduurzamen maatschappelijk vastgoed), net 

als eertijds het Plan van Aanpak Energietransitie,vertraging hebben opgelopen? 

2. Langs welke hoofdlijnen worden voornoemde plannen opgesteld? 

3. Wanneer kan de raad deze vertraagde plannen wel verwachten? 

 

Namens de fractie van D66 
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